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فروردین: موضوع دوشغله بودن 
رؤسا باید حل شود

محمد مهدی فروردین، رئیس فراکسیون ورزش عنوان 
ــوزه مدیریت  از ظرفیت کسانی که در ح ــرد: »باید  ک
فدراسیون های ورزشــی تجربه لازم را دارنــد، استفاده 

کنیم.«
نماینده مــردم فراشبند، فیروزآباد، قیر و کارزین در 
مجلس شورای اسلامی دربــاره این موضوع که رؤسای 
عنوان  شوند،  محسوب  دوشغله  نباید  فدراسیون ها 
کــرد: »طبق قانون، محل حقوق مدیران و مسئولان 
مشخص می کند که آنان دوشغله هستند یا نه. اما اگر 
این قید ایجاد شود و به نوعی این محدودیت را قائل 
شوند که مدیران و مسئولان حقوق را از آن دستگاهی که 
استخدام هستند، دریافت کنند و جای دیگر به عنوان 
محل دریافت حقوق آنان تلقی نشود، موضوع دوشغله 

بودن برای آنان منتفی می شود.«

انتخاب مشاور وزیر ورزش در امور دولت
احمد دنیامالی وزیر ورزش و جوانان با صدور حکمی، 
سجاد سالک را به عنوان مشاور در امور دولت منصوب 
شده  خواسته  وی  از  سالک  انتصاب  حکم  در  ــرد.  ک
در مسیر مسأله یابی، رفع موانع و پیشبرد اقدام ها و 
برنامه ها و همچنین ارائه راهکارهای عالمانه و کارشناسی 
جهت اجرایی شدن راهبردها و برنامه های تحول آفرین 
دولت چهاردهم در حوزه ورزش و جوانان، اقدام های 
مؤثری را در دستور کار قرار دهد. سالک دانش آموخته 
سیاستگذاری عمومی است و در سال های ۹۲ تا ۹۶ در 
حوزه پیگیری های ویژه دفتر معاون اول رئیس جمهوری 
مشغول فعالیت بوده و در وزارت ورزش و جوانان نیز به 
عنوان مدیرکل مشارکت های اجتماعی جوانان سابقه 

فعالیت دارد.

وزنه برداری با باغی شروع  می کند
تیـــم ملـــی وزنـــه بـــرداری ایـــران بـــا رضـــا باغـــی در 
رقابت های جهانـــی بحرین اســـتارت می زند. این تیم 
با ترکیـــب رضا باغـــی، میرمصطفی جـــوادی، علیرضا 
معینـــی، علی عالی پـــور، علیرضا نصیـــری، ابوالفضل 
ع ، مهدی کرمـــی، آریا پایدار، علی داودی و علیرضا  زار

یوســـفی در ایـــن رقابت ها شـــرکت کرده اســـت.
تیـــم ملـــی که بـــا ترکیبـــی از وزنه بـــرداران جـــوان و 
باتجربه و با میانگین ســـنی کمتر از ۲۳ ســـال گام به 
این رویداد جهانی گذاشـــته اســـت، یکی از مدعیان 
کســـب عنـــوان قهرمانـــی ایـــن دوره از مســـابقات به 
شـــمار مـــی رود. در این مســـابقات ۲۴۶ وزنـــه بردار 
از ۷۶ کشـــور شـــرکت کرده انـــد. رضـــا باغـــی ملـــی 
پـــوش اردبیلی دســـته ۸۱ کیلوگرم کشـــورمان اولین 
وزنه بـــردار ایرانـــی اســـت  کـــه امـــروز بـــه روی تخته 
خواهـــد رفت. ایـــن وزنه بـــردار جوان کشـــورمان که 
نخســـتین حضورش را در رقابت هـــای جهانی تجربه 
مـــی کند تنهـــا وزنه بـــردار ایرانـــی خواهد بـــود که در 
گروه B وزنـــه خواهد زد. کادر فنی تیـــم ملی از میان 
حســـین ســـلطانی باتجربه و رضا باغی ترجیح داد که 

باغی را بـــه منامه اعـــزام کند .
 

سه مدال شطرنج بازان در مدارس آسیا
رقابت های شطرنج قهرمانی مدارس آسیا با کسب یک 
مدال نقره و دو مدال برنز برای نمایندگان ایران پیگیری 
شد. در پایان دور نهم رقابت های مدارس آسیا، استاد 
فیده رامتین کاکاوند در رده کمتر از ۱۱ سال به مدال 
نقره رسید. روشا اکبری نماینده کشورمان در رده کمتر 
از ۱۳ سال نیز صاحب مدال برنز شد. همچنین نیوشا 
محمدی دیگر نماینده کشورمان در رده کمتر از ۱۵ سال 
مدال برنز رقابت ها را از آن خود کرد. بخش سریع و 

برق آسای این رقابت ها از دیروز آغاز شد.

پر شدن لیست خارجی استقلال با جوما
ــرارداد باشگاه استقلال با مسعود جومای  با امضای ق
تیم  خــارجــی  بازیکنان  سهمیه های  تــعــداد  کنیایی، 
استقلال پر شد. در حال حاضر رافائل سیلوا، دیدیه 
ــگ، جــلال الــدیــن مــاشــاریــپــوف، گائل کاکوتا و  ــدون ان
خارجی   ۵+۱ سهمیه  جوما  همراه  به  بلانکو  گوستاوو 
به  توجه  با  می دهند.  تشکیل  را  استقلال  فصل  ایــن 
بحث جذب مهاجم خارجی برای استقلال در نیم فصل 
دوم، بخصوص اینکه صحبت از استخدام کوجو مهاجم 
ح شده است، استقلال باید یکی  قرقیزستانی نیز مطر
ج کند.  از سهمیه های خارجی خود را از لیستش خار
کادر فنی استقلال تا زمان قطعی شدن جذب بازیکن 
ج نمی کند، اما  خارجی، هیچ بازیکنی را از لیست خار
اگر جذب بازیکنی به قطعیت برسد، گفته می شود بلانکو 
مهاجم آرژانتینی به احتمال زیاد از جمع آبی پوشان جدا 
خواهد شد. قرارداد جوما تا پایان فصل با استقلال بسته 

شده است.

ورزش ایران
 جلسه تخصصی  وزارت ورزش و جوانان 
دنیامالی: طلسم صعود به المپیک باید بشکندو فدراسیون فوتبال با موضوع تیم امید

حریفان قدرترم آرزوست

جلســـه تخصصـــی فدراســـیون فوتبال در راســـتای 
حضـــور موفق تیم ملـــی امید در بازی های آســـیایی 
ناگویـــا دیـــروز در وزارت ورزش و جوانـــان برگـــزار 
شـــد. احمـــد دنیامالـــی وزیـــر ورزش و جوانـــان در 
این جلســـه گفت: »هـــدف از برگزاری این جلســـه 
حضـــور موفـــق در بازی های آســـیایی ناگویاســـت. 
در وهلـــه بعد می خواهیم بســـتری فراهم شـــود که 
تیم امیـــد بتواند به المپیک لس آنجلـــس راه یابد. 
عـــدم حضور تیـــم فوتبـــال در ادوار المپیـــک که به 
حدود ۵0 ســـال رســـیده، یک ســـؤال بـــرای همه ما 
و مـــردم ایجـــاد کرده و همیشـــه حاکمیـــت در این 
خصوص مورد نقـــد بوده که چرا ایـــن ناکامی پیش 
آمده اســـت. فدراســـیون فوتبـــال و هیأت رئیســـه 
این فدراســـیون بایـــد برای ایـــن موضـــوع چاره ای 
بیندیشـــد و باید بـــرای طلسم شـــکنی و راهیابی به 
المپیـــک برنامه ریزی کنیم. مســـابقات بین المللی 
در همـــه جـــای دنیـــا خـــط قرمـــز کشورهاســـت. 
فدراســـیون باید با تعامل با باشـــگاه ها، فکری برای 
این موضوع داشـــته باشـــد و همه مـــا باید به حضور 

قدرتمنـــد در رقابت ها فکـــر کنیم.«
او ادامـــه داد: »بایـــد ایـــن کار را در فضـــای همدلی 
جلو ببریـــم و برای موفقیت تیـــم فوتبال امید قدم 

برداریـــم. اگـــر از همیـــن الان برنامه ریزی داشـــته 
باشـــیم، در ناگویـــا و المپیـــک نتیجـــه می گیریم. 
 IOC بازی های آســـیایی جایگاه بســـیار بالایی برای
)کمیتـــه بین المللـــی المپیـــک( دارد و موفقیت در 
ایـــن رقابت هـــا قطعـــاً اتفاق بزرگـــی خواهـــد بود. 
کاروان ناشـــنوایان مـــا بـــا کســـب ۲۴ مـــدال طلا، 
اتفـــاق بزرگی در آســـیا رقـــم زد. آنها بـــا وجود همه 
محدودیت ها توانســـتند نتایج درخشـــانی بگیرند 

و بـــرای اولین بار در رتبه نخســـت بایســـتند.«
دنیامالـــی با بیـــان اینکه کمیته ملـــی المپیک همه 
مباحث تیم فوتبـــال امید را به فدراســـیون فوتبال 
واگذار کـــرده، عنـــوان کـــرد: »فدراســـیون فوتبال 
در ایـــن زمینـــه آزادی عمـــل دارد و بایـــد بهتریـــن 
برنامه ریـــزی را انجام دهد. باید بتوانیم با تشـــکیل 
یک تیـــم امید قدرتمنـــد، برای تیم بزرگســـالان نیز 

پشـــتوانه قوی را فراهـــم کنیم.«
وزیـــر ورزش و جوانـــان یـــادآور شـــد: »درخصوص 
ارتقـــای رنکینـــگ بانـــوان و حضـــور در بازی هـــای 
توســـط  تمهیداتـــی  بایـــد  نیـــز  ناگویـــا  آســـیایی 
فدراسیون اندیشـــیده شـــود، چراکه ورزش بانوان 
بـــرای ما مهـــم اســـت. بـــرای تیـــم فوتبـــال بانوان 
می توانیـــم از ظرفیـــت مربـــی خارجـــی اســـتفاده 

کنیم؛ هرچند که سیاســـت ما همچنان بهره بردن 
از ظرفیـــت مربیـــان داخلی اســـت.«

مهـــدی تـــاج رئیـــس فدراســـیون فوتبـــال نیـــز در 
ادامـــه ایـــن نشســـت گفـــت: »جـــام جهانـــی قله 
فوتبال اســـت و حالا کـــه بازی های آســـیایی ناگویا 
را در پیـــش داریـــم، بایـــد هماننـــد جـــام جهانـــی 
تلاش کنیـــم تا تیم امیـــد بهترین نتیجه را کســـب 
کنـــد. بعضاً کشـــورهایی کـــه در بازی های آســـیایی 
صاحـــب عنـــوان می شـــوند، لیگ حرفـــه ای ندارند 
و  مـــا به خاطر اینکـــه بازی های آســـیایی در فیفادی 
نیســـت، نمی توانیـــم به راحتـــی از همـــه بازیکنان 
اســـتفاده کنیـــم. تـــلاش می کنیـــم از ظرفیت تیم 
نوجوانان برای جوانان، از داشته های جوانان برای 
تیـــم امیـــد و  در نهایـــت از تیم امید بـــرای تیم ملی 
بزرگســـالان بهـــره ببریم. ایـــن ارتبـــاط تنگاتنگ در 
نهایت، داشـــتن تیم ملی قوی را بـــه همراه خواهد 
داشـــت که در همین راستا، ســـرمربیان تیم ها باید 

با یکدیگر تعامل دوســـویه داشـــته باشـــند.«
سیدمناف هاشـــمی دبیرکل کمیته ملی المپیک نیز 
در این جلســـه گفـــت: »با توجـــه به نشســـت امروز 
و اراده ای کـــه از فدراســـیون فوتبـــال ســـراغ داریم، 

امیدواریـــم  به توقعـــات مردم نزدیک شـــویم.«

 

تیم ملـــی فوتبال کشـــورمان در حـــال حاضر با ۱۶ 
امتیاز صدرنشـــین گروه  A مرحله ســـوم مقدماتی 
جـــام جهانـــی ۲0۲۶ اســـت و بیشـــتر راه صعود به 
جـــام جهانی آینـــده را که بـــا حضور ۴۸ تیـــم قرار 
است در کشـــورهای امریکا، کانادا و مکزیک برگزار 
شـــود، طـــی کـــرده اســـت. بر ایـــن اســـاس، طبق 
اعلام فدراســـیون فوتبـــال، برنامه تیـــم ملی پس 
از مســـجل شـــدن صعود این تیم به جـــام جهانی 
۲0۲۶ اعـــلام شـــد و ایران پـــس از صعـــود به جام 
جهانـــی، در ماه ســـپتامبر ۲0۲۵ )شـــهریور ۱۴0۴( 
در مســـابقات کافا شـــرکت می کند و در ماه اکتبر 
)مهـــر ۱۴0۴( در یـــک دیدار دوســـتانه بـــه مصاف 

روســـیه می رود.

امـــا در حالـــی نظـــر اکثـــر کارشناســـان و اهالـــی 
فوتبال بر این اســـت کـــه تیم تحـــت هدایت امیر 
قلعه نویـــی، از این پس باید خـــود را مهیای حضور 
در جـــام جهانی و صعـــود از مرحله گروهی آن کند 
که به نظر می رســـد برنامه پیش رو کمک چندانی 
به یوزها در جـــام جهانی نخواهد کـــرد. حضور در 
دومیـــن دوره تورنمنت کافا در شـــرایطی برای تیم 
ملـــی برنامه ریـــزی شـــده کـــه در اولیـــن دوره کافا 
که در ســـال ۲0۲۳ برگزار شـــد و تیم کشـــورمان به 
عنـــوان قهرمانـــی آن دســـت یافت، مســـابقات در 
ســـطح کیفی بالایی نبود. برای ایـــن دوره کافا هم 

که هنوز زمان و محل دقیق آن نامشـــخص است، 
قرار اســـت تیم هـــای تاجیکســـتان، افغانســـتان، 
قرقیزســـتان، ازبکســـتان، ترکمنســـتان و ایـــران 
حضور داشـــته باشـــند که بـــه غیـــر از ازبک ها که 
حـــالا هـــم در مقدماتی همگـــروه ما هســـتند و در 
ســـه رویارویی اخیر، تیم ملـــی را متوقف کرده اند، 
بقیـــه تیم ها حـــرف خاصی بـــرای گفتـــن ندارند. 
البته قرقیزســـتان هم در این دوره بـــا ما همگروه 
بـــوده و بـــا زدن دو گل در بـــازی اخیـــر بـــه ایـــران 
نشـــان داد رقیب چغری است و فوتبالش در حال 
پیشرفت اســـت اما واقعیت این است که از لحاظ 

فنی با رقیبان اصلی ما در قاره آســـیا قابل مقایسه 
نیســـت. روســـیه هم بـــا اینکه یـــک تیـــم اروپایی 
اســـت و شـــرایط بهتری نســـبت به فوتبال ما دارد 
ولی این کشور مدت هاســـت از دیدارهای اروپایی 
محروم اســـت و حتـــی در جام جهانـــی بعدی هم 
نمی تواند شـــرکت کند. بنابراین تقابل با روس ها 
هم  شـــاید انتظـــارات بـــرای رویارویی بـــا حریفان 

قدرتمند را برآورده نســـازد.
برنامـــه پیـــش روی تیم ملـــی نشـــان می دهد که 
ایـــران آخریـــن دیـــدار خـــود در مقدماتـــی جـــام 
جهانـــی را ۲0 خـــرداد ۱۴0۴ برگـــزار می کند و پس 

از آن فیفـــادی نخســـت را در آبان ماه پشـــت ســـر 
خواهد گذاشـــت و بـــا این فیفادی ســـال ۲0۲۵ به 
پایان می رســـد. در ســـال ۲0۲۶ هم، تیـــم ملی دو 
فیفادی در ماه های اســـفند ۱۴0۴ و خرداد ۱۴0۵ در 
پیش خواهد داشـــت و پس از آن عازم مسابقات 
جام جهانی خواهد شـــد. این درســـت اســـت که 
بازی با تیم هـــای اروپایی به دلیل برنامه فشـــرده 
ایـــن تیم هـــا جهـــت حضـــور در لیـــگ ملت های 
اروپـــا و همچنیـــن تحریم هایـــی که وجـــود دارد، 
دشـــوار اســـت اما تیم هایـــی از امریـــکای جنوبی 
و حتی اروپا هســـتند کـــه می توان بـــا مذاکرات و 
برنامه ریزی درســـت، دیدارهایی را بـــا آنها تدارک 
دید؛ چـــرا که هـــواداران تیم ملی حـــالا در انتظار 
صعـــود از مرحله گروهـــی جام جهانی هســـتند و 
پـــس از افزایش ســـهمیه تیم های آســـیا حاضر در 
جام جهانی به هشـــت و نیم تیـــم، حضور در جام 
جهانی به خودی خود، دســـتاورد بزرگی محسوب 
نمی شـــود. برای همین باید برای دیـــدار با رقبای 
بزرگ تـــر و بهتر آماده شـــد و باید دید فدراســـیون 

چـــه تمهیداتـــی را در این باره می اندیشـــد.

پـــس از شکســـت پرســـپولیس برابر نســـاجی 
در هفتـــه یازدهـــم لیـــگ برتـــر، انتقادهـــا از 
خـــوان کارلـــوس گاریدو ســـرمربی اســـپانیایی 
سرخپوشـــان پایتخت بـــه اوج خود رســـیده و 
هواداران پرسپولیس بیش از صد هزار کامنت 
در صفحـــه اینســـتاگرام باشـــگاه بـــا هشـــتگ 
اخـــراج ایـــن مربی بـــه ثبـــت رســـاندند. پس 
از این شـــرایط، مدیران باشـــگاه پرســـپولیس 
که پیـــش از دیدار با نســـاجی در جلســـه ای با 
گاریدو، خواســـتار اضافه شدن مهرداد خانبان 
آنالیزور ســـابق تیم بـــه کادرفنی پرســـپولیس 
شـــده بودنـــد، یکشـــنبه شـــب جلســـه ای را با 
ســـرمربی اســـپانیایی خـــود برگـــزار کردنـــد تا 
آخریـــن وضعیـــت پرســـپولیس و دلایل باخت 
مقابل نســـاجی را جویا شـــوند. در این جلســـه 
حســـین بادامکی معاون ورزشـــی پرسپولیس 
بـــه نمایندگی از رضـــا درویـــش مدیرعامل این 
باشـــگاه، بـــا گاریـــدو دیـــدار و درباره بازگشـــت 
خانبـــان بـــا او صحبـــت کـــرد امـــا گاریـــدو باز 
هم اعـــلام کرده بـــه هیچ وجه حاضر نیســـت 
خانبـــان بـــه کادرش برگـــردد اما حاضر اســـت 
یک آنالیـــزور دیگـــر را به تیمش اضافـــه کند و 
بـــه این ترتیب توپ را به زمین مدیران باشـــگاه 
انداخت. گاریدو نام مســـعود عالی پور آنالیزور 
ســـابق پرســـپولیس در زمان علـــی دایی را هم 
به بادامکـــی اعلام کرده اما شـــنیده می شـــود 
باشـــگاه همچنان اصرار دارد، خانبـــان به کادر 

ایـــن تیم برگـــردد، نه فـــرد دیگری!
پـــس از این جلســـه، خبـــر رســـید بادامکی به 
گاریـــدو اعـــلام کـــرده اســـتعفا دهد تا دســـت 

پرســـپولیس بـــرای انتخـــاب ســـرمربی جدید 
باز شـــود امـــا بادامکی بـــا تکذیب ایـــن خبر به 
سایت باشگاه پرســـپولیس گفت: »این خبر را 
در برخی رســـانه ها خواندم و تعجب کردم. در 
جلسه با آقای گاریدو هیچ صحبتی از تغییرات 
انجام نشـــد و هرچـــه بـــود در مـــورد برنامه ها 
و تقویـــت تیـــم بـــود. ایـــن حجـــم از خبرهای 
نادرســـت در نوع خودش عجیب است. کجای 
دنیا با یک باخت و مســـاوی سرمربی را عوض 
می کننـــد. یکی از فاکتورهـــا و ویژگی های مهم 
قهرمانی های پیاپی پرســـپولیس در ســـال های 
اخیـــر حفظ ثبات بوده اســـت. اگر قـــرار بود با 
هر باخت یا تســـاوی ســـرمربی عوض شود که 
قطعاً پرســـپولیس به این جایگاه بزرگ و دست 
نیافتنی نمی رســـید. البته ما هـــم قبول داریم 
که ضعف هایی وجـــود دارد اما فراموش نکنیم 
کـــه پرســـپولیس تغییرات زیـــادی در مجموعه 
تیمـــی و کادر فنـــی اش داشـــته و گاریـــدو برای 
احاطـــه کامل بـــه شـــرایط بازیکنـــان و فوتبال 
ایـــران نیاز بـــه زمـــان بیشـــتری دارد. برهمین 
اســـاس سیاست باشـــگاه پرســـپولیس در این 
مقطـــع حمایـــت کامـــل از کادر فنـــی و تقویت 

است.« تیم 
گفتنی اســـت که دیـــروز هیأت مدیره باشـــگاه 
پرســـپولیس تصمیم به ابقای گاریدو و تقویت 
تیم گرفت.با این حال، جـــو پیرامون نیمکت 
ســـرخ ها ملتهـــب اســـت و بـــه نظر می رســـد 
نتایـــج دو بازی پیـــش روی پرســـپولیس برابر 
ملوان و ســـپاهان در لیگ برتـــر، نقش تعیین 
کننـــده ای در آینـــده حضـــور گاریـــدو در جمع 
قرمزها داشته باشـــد؛ مربی ای که با تغییرات 
فـــراوان ترکیـــب تیمش، بـــا انتقادهـــای زیاد 
مواجـــه شـــده و بـــرای همیـــن روی لبـــه تیغ 

برکنـــاری راه می رود!

مســـابقات تنیـــس روی میـــز قهرمانـــی 
نوجوانان جهان در حالی در ســـوئد 
با ســـومی بنیامین فرجـــی، نابغه 
نوظهـــور پینگ پنـــگ جهـــان از 
کشـــورمان به پایان رســـید که  
این اولین مـــدال تاریخ تنیس 
ایـــران در رده هـــای  روی میـــز 
مختلف سنی در جهان محسوب 
می شـــود. فرجـــی که قبل تـــر در رده 
بزرگســـالان بـــا شکســـت نفـــر اول 
رنکینگ جهانـــی، تنیـــس روی میز 

را بـــه تحســـین واداشـــت، نشـــان داد کـــه می توانـــد 
موفقیت هـــای  بیشـــتر و مهم تـــری را کســـب کنـــد 
بـــه شـــرط آنکـــه به حـــال خـــودش رها نشـــود. او 
بعـــد از عملکـــرد خوبـــش در مســـابقات جهانی 
گفت:»رقابت ها در سطح بســـیار بالایی برگزار 
شـــد. من از لحاظ تکنیکی، تاکتیکی و روحی 
و بدنـــی در شـــرایط خوبی بودم و توانســـتم 
حریفانـــی از ســـوئد، چین تایپـــه و ژاپـــن را 
شکســـت بدهم و در نهایت در نیمه نهایی 
در حالـــی کـــه می توانســـتم برنده باشـــم و 

بـــازی برابـــر پیـــش می رفت، دو گیـــم با نتیجـــه ۱۳ بر 
۱۱ باختـــم، امـــا چه کنم تمـــام تلاش خـــودم را کردم، 
ولی نشـــد.« با ایـــن حـــال بنیامیـــن در نیمه نهایی با 
حریـــف چینـــی کری خوانـــی داشـــت:»بعد از آن برد، 
چینی ها از من می ترســـند و وقتی مـــرا می بینند روی 
خودشان را طرف دیگری می کنند و لبخند نمی زنند. 
کلاً چینی هـــا بـــا من زیاد خوب نیســـتند! حـــالا اینها 
می گـــذرد؛ چیـــزی کـــه می مانـــد، بـــازی پینگ پنگ و 

اخلاق اســـت امـــا نوبت مـــن هم می رســـد!«
درخشـــش نابغـــه پینگ پنگ تنهـــا به ایـــن رویداد 
ختم نشـــد؛ او در مســـابقات قهرمانی آسیا نفر اول 
رنکینگ جهانی را شکســـت داد و پیام های تبریک 
زیـــادی دریافت کـــرد:»دو تبریک بـــرای من خیلی 
جالـــب بود؛ یکی از طرف ســـردار آزمـــون و دیگری 
هـــم از ســـوی مرتضـــی پورعلی گنجی. ایـــن دو نفر 
بـــرای من اســـتوری گذاشـــتند و تبریـــک گفتند با 
اینکـــه محمدرضا گلزار هـــم بود و ایـــن اتفاق برای 
مـــن جالب بـــود که پینگ پنـــگ ایران به ســـطحی 
رســـیده کـــه حتـــی فوتبالیســـت ها هـــم آن را نگاه 
می کنند و تبدیل به یک رشـــته پرســـر وصدا شـــده 
اســـت!« او در ادامه به پرسپولیســـی بودن خود نیز 
اشـــاره کرد و گفت:»پرسپولیسی هســـتم و رونالدو 
را هـــم  دوســـت دارم. دلـــم می خواهـــد تمرینـــات 
پرســـپولیس را از نزدیـــک ببینـــم امـــا فقـــط دو بار 
مســـابقه  پرســـپولیس را همراه پـــدرم رفتیـــم و از 

نزدیـــک  دیدیم.«
بنیامیـــن فرجی قرار اســـت بزودی راهـــی بوندس لیگا 

شود:»این تیم اسمش 
گـــرون مترز باخ اســـت که بازیکنـــان خیلی 

خوبـــی دارنـــد و در ســـوپرلیگ آلمـــان هســـتند. 
مذاکرات در جریان است و هنوز صددرصد نشده 

امـــا در حال پیش رفتن اســـت.«

مجمع فوق العاده تنیس  روی  میز برگزار شـــد، 
آن هم با دســـتور جلســـه رأی گیری بـــرای عزل 
افشـــین نوروزی ملی پوش سابق ایران از هیأت 
رئیســـه فدراســـیون. ایـــن مجمـــع با حواشـــی 
زیـــادی همراه بـــود و در نهایـــت رأی گیری برای 
برکناری نوروزی انجام نشـــد. قرار شـــد اعضای 
مجمع که موافق برکناری هســـتند، درخواست 
خـــود را بـــه صـــورت مکتـــوب بـــرای برگـــزاری 
یـــک مجمع دیگـــر به فدراســـیون ارائـــه دهند. 

آیین نامـــه  انضباطی فدراســـیون هم قـــرار بود 
تصویب شـــود اما اعضای مجمع عنوان کردند، 
هر دو دســـتور جلســـه باید با هم بررســـی شود 
و وقتی دســـتور جلســـه اول کـــه تصمیم گیری 
در مورد قطع همکاری با افشـــین نـــوروزی بود، 
انجـــام نشـــد بنابراین دســـتور جلســـه دوم هم 
نبایـــد بررســـی شـــود. در این مجمـــع، نماینده 
کمیتـــه ملـــی المپیـــک و وزارت ورزش حضـــور 
پیدا نکردنـــد و نماینده کمیته ملـــی پارالمپیک 

هم پس از چنـــد دقیقه ای مجمـــع را ترک کرد. 
نمایندگان ورزشـــکاران هم غایـــب بودند.

حدادگر، دبیر فدراســـیون تنیس روی میز پس 
از اینکه نماینـــده کمیته ملی پارالمپیک مجمع 
فوق العاده را ترک کرد، خبرنـــگاران را از مجمع 
بیـــرون کـــرد. او اعلام کـــرد: از آنجـــا که مجمع 
درون خانواده ای شـــده اســـت، خبرنگاران هم 
مجمـــع را تـــرک کنند و ســـپس خبرنـــگاران به 

بیرون از مجمع هدایت شـــدند!

عیادت وزیر ورزش و جوانان از حسن روشن
احمـــد دنیامالـــی وزیـــر ورزش و جوانان عصـــر دیروز با حضور در بیمارســـتان شـــهدای 
تجریش تهران، از حســـن روشـــن پیشکســـوت فوتبال ایـــران که دچار ســـانحه تصادف 
شـــده بود، عیـــادت و بـــرای او آرزوی ســـلامتی کـــرد. در ایـــن عیادت، عبـــاس واحدی 

مدیرعامـــل صنـــدوق حمایـــت از قهرمانان و پیشکســـوتان نیز حضور داشـــت.
برش

گزارش

حامد جیرودی
خبرنگار

مصاحبه

پریسا غفاری
خبرنگار

برنامه آماده سازی تیم ملی بعد از صعود به جام جهانی اعلام شد

حمایت باشگاه حمایت باشگاه 
از گاریـــــدواز گاریـــــدو

 چینی ها 
از من 

می ترسند!
خ اردوگاه سر

با وجود انتقادات هواداران  
اعلام شد

بنیامین فرجی، پدیده ایرانی 
پینگ پنگ جهان:

عزل نوروزی از  هیأت رئیسه فدراسیون تنیس روی میز  وتو شد


